



مهرجان الذهب الشروط والأحكام

Gold Festival Terms and Conditions

- Customers must undertake a Remittance transaction from any BFC branch to be eligible to enter the campaign.
 - Customers conducting a transaction during the campaign period from 11th March 2024 to 30th June 2024 will be eligible for all subsequent draws including the Grand prize draw.
 - BFC staff and their family members (spouse and children) are not eligible to participate in the campaign.
 - Prizes are non-transferable and can be claimed up to six months after each draw.
 - Unclaimed prizes will be transferred to MOIC after six months of each draw.
 - BFC terms and conditions apply.
- يجب على العملاء إجراء معاملة تحويل مالي من خلال أي فرع من فروع BFC أو عبر الإنترنت حتى يكونوا مؤهلين للدخول في السحب.
 - العملاء الذين يقومون بالمعاملات في الفترة ما بين 11 مارس 2024 لغاية 30 يونيو 2024 سيتأهلون للدخول في السحوبات اللاحقة للمعاملة والتي تشمل الجائزة الكبرى.
 - موظفي BFC وأفراد عائلاتهم (الزوج، الزوجة والأبناء) غير مؤهلين للمشاركة في الحملة.
 - الجوائز غير قابلة للتحويل ويمكن المطالبة بالجائزة في خلال 6 أشهر بعد تاريخ كل سحب.
 - إذا لم يتم العميل بالمطالبة بالجائزة بعد 6 أشهر من تاريخ السحب، سيتم تحويل الجائزة إلى وزارة الصناعة والتجارة.
 - تطبق شروط وأحكام BFC.